
 

 

ACTA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE 
EL DIA 3 D'OCTUBRE  DEL 2011 

 
Lloc: Saló de plens de l'AJUNTAMENT 
Data:  3 OCTUBRE DEL 2011 
Hora: 13:00 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ ordinària: 
  
Assistents: 
 
ALCALDE-PRESIDENT 
EL SENYOR FRANCISCO TARAZONA ZARAGOZÁ 
 
REGIDORS ASSISTENTS: 
 

El senyor SALVADOR SILVESTRE LARREA 

La senyora MARIA ISABEL DELGADO VILA 

La senyora MARIA  JOSE RUIZ ESTEBAN 

El senyor JAVIER MORENO COLL  

La senyora MARIA CRISTINA VAZQUEZ TARAZONA 

La senyora BEATRIZ CORCOLES NAVARRO 

El senyor JOSE VICENTE TARAZONA CAMPOS 

El senyor JOSE LUIS FOLGADO CORREA 

La senyora RAQUEL ARGANDOÑA LOPEZ 

El senyor FRANCISCO JOSE FERRIOLS GIMENO 

El senyor ROBERTO PASCUAL RAGA GADEA 

La senyora ANA LUJAN TARIN  

El senyor JOSE LUIS LOPEZ GALDON 

La senyora SILVIA GUERRERO CANOVAS 

El senyor JOSE ANGEL HERNANDEZ CARRIZOSA  

La senyora RAQUEL ORELLANO GOMEZ  

La senyora RAFAEL GOMEZ SANCHEZ 

La senyora CARMEN FOLGADO TERESI 

El senyor RAFAEL GOMEZ MUÑOZ 

El senyor BERNAT GARCIA SEVILLA 

 
 
Secretària 
Senyora Nieves Barrachina Lemos. 
 



 

 

En la vila de Riba-roja de Túria, província de València, en el Saló de Plens de 
l'Ajuntament, el dia 3 d'octubre del 2011, sent les 13:00 hores, es van reunir en primera 
convocatòria els senyors regidors indicats, havent-hi excusat la seua assistència els igualment 
marginats, Tot això Sota La Presidència del Sr. Alcalde el senyor Francisco Tarazona Zaragozá, 
assistit de la secretària senyora Nieves Barrachina Lemos. 
 
 Declarat obert l'acte per la presidència, es passa a l'estudi i acord dels assumptes 
consignats en l'Orde del Dia. 
 
 
PRIMER.- APROVACIÓ ACTA ANTERIOR. 
 
Acta de data 5 de setembre del 2011 

 
 
SEGON.- DONAR COMPTE RESOLUCIONS ALCALDIA NÚM. 2238 A LA 
2589/2011. 
 
Pel sr. Alcalde es va donar compte de les resolucions de la n 2238 a la núm. 2589. 
 
El ple es va donar per assabentat. 
 
 

Tercer..- ACORD RELATIU A LA INCOACIÓ EXPEDIENT RELATIU A LA 
IMPLANTACIÓ DEL SERVICI PÚBLIC MUNICIPAL DE CENTRE DE DIA.- 

 
Vist l'expedient iniciat per Providència d'Alcaldia de 21 de setembre del 2011 per a la 

implantació del servici de Centre de Dia en règim de lliure concurrència, a fi de millorar la 
qualitat de vida dels veïns del municipi. 

 
Considerant que el dit servici respon a la competència que tant l'article 25.2.k) de la Llei 

7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, com el 33.3.k) de la Llei 8/2010, 
de 23 de juny, de règim local de la Comunitat Valenciana, atribuïxen als municipis en matèria 
de servicis socials. 

 
Considerant que l'article 197.1 de l'Esmentada Llei 8/2010 exigix, per a l'establiment de 

servicis municipals, la prèvia tramitació d'un expedient que acredite la conveniència i 
oportunitat de la implantació del servici duent a terme l'elaboració d'una memòria en què 
s'aborden les qüestions de tipus econòmic, tècnic i jurídic derivades del dit acord. La dita 
memòria haurà de ser elaborada per una comissió d'estudi designada a este efecte. 

 
Considerant que el Ple és l'òrgan competent per a la tramitació del dit expedient d'acord 

amb l'article 197 de la Llei 8/2010 i 97 del Reial Decret 781/1986, de 18 d'abril, que aprova el 
Text Refós de les disposicions vigents en matèria de règim local. 

 
Per tot el que exposa i vist l'informe del Vicesecretari de data 22 de setembre del 2011, 

el Ple per unanimitat de tots els seus membres, va adoptar l'acord  següent: 
 
PRIMER.- Incoar l'expedient relatiu a la implantació del servici públic municipal de 

Centre de Dia a fi de procedir, amb caràcter previ a la implantació, a l'estudi de la conveniència i 
oportunitat d'establir el dit servici en el municipi. 



 

 

 
SEGON.- Constituir una Comissió d'estudi integrada pels membres següents: 
 
President: 
- D. Francisco Tarazona Saragossa, alcalde de l'Ajuntament 
 
Vocals: 
1. D. Salvador Silvestre Larrea, Regidor de Patrimoni. 
2. SRA Beatriz Córcoles Navarro, Regidora de Servicis Socials. 
3. D. José Vicente Tarazona Zaragoza. Regidor Hisenda  
4. D. D. Rafael Gómez Muñoz. Regidor EUPV 
5. D. Bernat  García Sevilla.  Bloc Comprimiu. 
6. SRA Rosa Segarra Izquierdo, Treballadora Social de l'Ajuntament. 
7. SRA Nieves Barrachina Lemos, secretària de l'Ajuntament. 
8. SRA Ester Guardiola Piquer, Interventora de l'Ajuntament. 
9. D. Vicente Adobes Golfe, Enginyer Municipal. 
10. D. José Vicente Ruà Vila, Vicesecretari de l'Ajuntament. 

 
Actuarà com a secretari de la Comissió el Sr. José Vicente Ruà Vila. 
 
TERCER.- Disposar que la dita Comissió elabore en el termini de dos mesos des de la 

seua constitució, la Memòria justificativa a què fa referència l'article 97 Reial Decret Legislatiu 
781/1986, de 18 d'abril, pel que s'aprova el text refós de les Disposicions Legals vigents en 
matèria de Règim Local. 

 
QUART.- Sotmetre a la consideració del Ple l'esmentada Memòria, una vegada 

redactada per la Comissió d'Estudi, a l'efecte de la seua aprovació. 
 

 
 

QUART.- ACORD RELATIU A L'APROVACIÓ PROVISIONAL EXPEDIENT 
DE MINIMITZACIÓ DE L'IMPACTE TERRITORIAL GENERAT PER UN NUCLI DE 
VIVENDES EN SÒL NO URBANITZABLE EN EL PLA DE LA VALLESA.- 
 

 Vist que l'Ajuntament al seu dia va tramitar i va aprovar provisionalment la Modificació 
Puntual núm. 15 del PGOU. 

 Vist que l'apartat 3 de la dita modificació consistia en la reclassificació com a Sòl Urbà 
del nucli denominat Pla de la Vallesa. 

 Vist que per acord de la Comissió Territorial d'Urbanisme de data 31 de març del 2010, 
en relació amb l'apartat 3 de la Modificació Puntual núm. 15 del Pla General d'Ordenació 
Urbana de Riba-roja del Túria relatiu a la classificació com a Sòl Urbà del nucli denominat Pla 
de la Vallesa, s'acorda no entrar a valorar este apartat, manifestant que ha d'excloure's la 
reclassificació proposta del contingut del Projecte, identificant-se únicament el perímetre del 
nucli de vivendes que poden reunir condicions per a tindre eixe futur tractament i les 



 

 

condicions i objectius concrets per a la tramitació posterior d'un expedient de minimització 
d'impacte territorial generat per nuclis de vivendes en Sòl No Urbanitzable. 

 Vist que l'Ajuntament en Ple en sessió celebrada el 5 de maig del 2010 en consideració a 
l'acord de la Comissió Territorial d'Urbanisme va resoldre desistir de l'apartat 3 inclòs en la 
Modificació Puntual núm. 15 del Pla General d'Ordenació Urbana de Riba-roja del Túria 
consistent en la classificació com a Sòl Urbà del nucli denominat Pla de la Vallesa, presentant 
un nou expedient i tramitant-se este conforme el que establix la Disposició Transitòria Quarta 
de la Llei 10/2004, de 9 de desembre, del Sòl No Urbanitzable. 

 Vist que en compliment del referit acord s'ha redactat la documentació següent:  

1. Document de minimització de l'Impacte Territorial generat pel nucli de 
vivendes en sòl no urbanitzable del Pla de la Vallesa. 

2. Estudi d'impacte ambiental. 
3. Estudi acústic. 
4. Estudi d'integració paisatgística. 
- Estudi de contaminació lumínica i visual. 

 Vist que la dita documentació es correspon amb la documentació exigida per la Llei 
10/2004, de 9 de desembre, de la Generalitat, del Sòl No Urbanitzable, així com per allò que 
s'ha establit per les distintes administracions sectorials que van informar el punt 3 de la 
Modificació Puntual del PGOU de Riba-roja del Túria. 

 Vist l'informe de l'Arquitecte Municipal de data 13 de juliol del 2011. 

 Vist l'informe de la secretària de data 14 de juliol del 2011. 

 Considerant que el Ple de l'Ajuntament de Riba-roja del Túria en sessió celebrada el 28 
de juliol del 2011 va aprovar inicialment l'expedient de Minimització de l'impacte territorial 
generat per un nucli de vivendes en sòl no urbanitzable en el Pla de la Vallesa que comprén els 
documents següents:  

5. Document de minimització de l'Impacte Territorial generat pel nucli de 
vivendes en sòl no urbanitzable del Pla de la Vallesa. 

6. Estudi d'impacte ambiental. 
7. Estudi acústic. 
8. Estudi d'integració paisatgística. 
- Estudi de contaminació lumínica i visual. 

 

 Considerant que s'ha sotmés a informació pública el dit expedient per un període d'un 
mes mitjançant un edicte publicat en el DOCV número 6584 de data 10 d'agost del 2011, en el 
diari Superesport en data 9 d'agost del 2011 i tauler d'edictes d'este Ajuntament en data 5 
d'agost del 2011, no havent-se presentat d'al·legacions. 

 Considerant el que establix la Disposició Transitòria Quarta de la Llei 10/2004, de 9 de 
desembre, del Sòl No Urbanitzable que establix  que l'expedient es deu tramitar pel 



 

 

procediment general amb aprovació definitiva autonòmica previst en la legislació urbanística, 
corresponent al conseller competent matèria d'ordenació del territori i urbanisme la seua 
aprovació definitiva. 

 Considerant que el dit procediment està regulat en l'art. 83.2a) de la Llei 16/2005, de 
30 de desembre, de la Generalitat, Urbanística Valenciana, i a este caldrà subjectar la seua 
tramitació. 

 El Ple per majoria absoluta del nombre legal de membres i amb el vot favorable dels 
Srs/es, Silvestre, Delgado,  Ruiz, Moreno, Vázquez,  Tarazona, Córcoles, Folgado,  Argandoña, 
Ferriols del PP Sr. García de Coalició Compromis,    i Sr. Alcalde  i amb l'abstenció dels Srs/es, 
Raga, Luján,  López, Guerrero,  Hernández, Orellano, i Gómez PSOE  i  els  Srs/el seu Folgado i 
Gómez  d'EUPV i el  va adoptar l'acord següent: 
 

PRIMER: Aprovar provisionalment l'expedient de Minimització de l'impacte territorial generat 
per un nucli de vivendes en sòl no urbanitzable en el Pla de la Vallesa que comprén els 
documents següents:  

9. Document de minimització de l'Impacte Territorial generat pel nucli de 
vivendes en sòl no urbanitzable del Pla de la Vallesa. 

10. Estudi d'impacte ambiental. 
11. Estudi acústic. 
12. Estudi d'integració paisatgística. 
- Estudi de contaminació lumínica i visual. 

 
SEGON: Remetre una còpia diligenciada de la documentació i de l'expedient a la 

conselleria competent en matèria d'ordenació del territori i urbanisme per a la seua aprovació 
definitiva. 
 
 
 

Quint.- ACORD RELATIU A LA INICIACIÇON EXPTE. D'EXPROPIACIÇON 
PARCEL·LA INCLOSA EN EL PROJECTE ROTONDA ACCÉS A GALLIPONT 3.- 

 
 
I-. Vista la relació de propietaris i béns afectats de 10 d'agost del 2011 redactada pels 

Servicis Tècnics municipals relativa al procediment d'expropiació forçosa per a la necessària 
execució d'una glorieta d'accés a U.E. GALLIPONT NÚM. 3, la descripció del qual és la següent: 

D. Francisco Ramada Balaguer, amb DNI 19.392.658-R, i domicili en c/ Vilamarxant, 
núm. 18, C. P. 46180, població Benaguasil, és amo, amb caràcter privatiu, del 100% del ple 
domini de la finca següent: Seixanta-una àrees, huit centiàrees, i segons el títol set fanecades i 
dos quarantens, equivalents a seixanta-dos àrees, trenta-tres centiàrees, de terra secana amb 
garroferes, en terme de Riba-roja, partida del Gallipont. Bonica: Nord, amb la parcel·la 183 de 
Pascual capella Durá; Sud, límit del sòl de naturalesa urbana; Este, parcel·la 422 de Benilde 
Castellano Martí i amb Julio Fuentes Martínez, camí de Riba-roja al mig; i, Oest, amb la 
parcel·la 23 propietat de Pedro Ramada Domínguez. 



 

 

La dita finca la va adquirir per donació de son pare, D. Francisco Ramada Gómez, 
segons escriptura atorgada a Benaguasil, davant del notari D. Vicente Espert Sanz, davall el 
número 746 del seu protocol. 

Consta inscrita en el Registre de la Propietat de Benaguasil al Tom 97, Llibre de Riba-
roja del Túria, Foli 50, Finca 11427. Lliure de càrregues, gravàmens i arrendataris. 

Es correspon amb la Parcel·la 328 del Polígon 4 del cadastre de rústica d'esta 
població, referència cadastral nombre 46216A004003280000TJ. 

II.- Vista la Resolució de l'Alcaldia número 2336 de 10 d'agost del 2011 per la que 
s'aprova inicialment la declaració d'utilitat pública de l'expropiació de béns i drets. 

III.- Vist que no s'han presentat al·legacions durant el període d'informació pública, 
havent-se publicat en el BOP de València número 203 el 27 d'agost del 2011, en el periòdic 
Superesport en data 12 d'agost del 2011, en el tauler d'edictes de l'Ajuntament de Riba-roja del 
Túria el 30 d'agost del 2011, i notificant-se a l'únic afectat el 23 d'agost del 2011. 

IV.- Vista full d'apreuament dels Servicis Tècnics municipals de data 23 de setembre del 
2011, pel qual es valoren els terrenys a expropiar i es justifica la necessitat sol·licitud relativa al 
procediment de declaració d'urgent ocupació de dites béns. 

El Ple per majoria absoluta del nombre legal de membres i amb el vot favorable dels Srs/es, 
Silvestre, Delgado,  Ruiz, Moreno, Vázquez,  Tarazona, Córcoles, Folgado,  Argandoña, Ferriols 
del PP  Srs/el seu Folgado i Gómez  d'EUPV i el Sr. García de Coalició Compromis,i Sr. Alcalde  
i amb L'ABSTENCIÓ .  dels Srs/es, Raga, Luján,  López, Guerrero,  Hernández, Orellano, i 
Gómez PSOE  i  els    va adoptar l'acord següent: 

 

PRIMER. Aprovar amb caràcter definitiu la relació concreta, individualitzada i 
valorada dels béns i drets a ocupar necessàriament per a l'execució de les obres o servicis 
inclosos en el projecte CONSTRUCCIÓ DE GLORIETA EN LA CV-372 DE RIBA-ROJA DEL 
TÚRIA A LA POBLA DE VALLBONA, així com la designació nominal dels interessats amb els 
que han d'entendre's els successius tràmits, amb el detall següent: 

Políg. Parcel·la Finca 
registral 

Titular Superf. A 
expropiar 

Valor 
superf. A 
expropiar 

Tipus 
d'afecció 

4 328 11.427 Francisco 
Ramada 
Balaguer 

1.004,50 m2.  Parcial 

 

SEGON. Declarar la necessitat ocupació dels béns i drets relacionats i donar per incoat 
el corresponent expedient d'expropiació forçosa, considerant-se d'urgent ocupació per la 
necessitat executar els accessos en les degudes condicions de seguretat viària a la Unitat 
d'Execució núm. 3 del Sector Gallipont. 



 

 

 TERCER. Sol·licitar a la Conselleria corresponent l'inici del procediment de declaració 
d'urgent ocupació de béns i drets afectats per expropiació forçosa d'acord amb la fonamentació 
establida en el full d'apreuament de l'Arquitecte Municipal de data 23 de setembre del 2011 i 
que està indicada en el punt SEGON d'esta proposta. 

 QUART. Procedir a la publicació de l'Acord del Ple durant un termini de quinze dies en 
el tauler d'anuncis de l'Ajuntament, en el Butlletí Oficial de la província, i en un diari no oficial 
d'àmplia difusió en la localitat, amb notificació personal als interessats 

 
 

Sent un punt no dictaminat per la Comissió Informativa respectiva en l'art. 82.3 
del ROF , se sotmet al Ple la declaració d'urgència. Sotmesa a  votació,  El Ple ratifica la 
seua inclusió en l'Orde del Dia per unanimitat de tots els seus membres assistents que 
conformen la majoria absoluta del nombre legal de membres passant a continuació al 
fons de l'assumpte en els termes següents: 

 
 
SEXT.- MOCIÓ EUPV GRAVACIONS PLENS 
 

Carmen Folgado Teresí, Portaveu del Grup Municipal d’EUPV en Riba-roja de Túria, en 
nom i representació del mateix, mitjançant el present escrit, i en ús de les atribucions que li 
confereix el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals 
(aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre), eleva al Ple de la Corporació per al 
seu debat. 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
 L’article 20.4 de la Constitució espanyola estableix com a dret fonamental “difondre i 
rebre lliurement informació veraç per qualsevol mitjà de comunicació”. Aquest dret implica 
l’obligació dels poders públics a informat amplament dels assumptes públics per a què la 
ciutadania puga ponderar opinions diverses i, fins i tot, contraposades. 
 Els drets reconeguts a l’article 20 de C.E. no sols volen protegir un interès individual 
sinó que són garantia de l’opinió pública lliurement formada “indisolublement lligada al 
pluralisme polític”, tal i com es pronuncia el Tribunal Constitucional en la Sentència 159/1986. 
 Per tant considerem que l’Ajuntament ha de gravar i retransmetre els plens perquè la 
publicitat de les sessions plenàries implica que qualsevol veí o veïna puga conèixer tots els fets 
d’un ple municipal. 
 Per tant, es proposa al PLE l’adopció dels següents: 
 
 ACORDS 
 
 1.- Que l’Ajuntament de Riba-roja de Túria, grave totes les sessions plenàries de principi 
a fi. 
 2.- Que les gravacions es publiquen integrament a la web de l’Ajuntament de Riba-roja 
de Túria. 
 3.- Que els arxius es guarden al menys durant dues legislatures. 
 
La dita Moció a proposta del seu  proponent es quedà sobre la Taula.  

 
 



 

 

Sent un punt no dictaminat per la Comissió Informativa respectiva en l'art. 82.3 
del ROF , se sotmet al Ple la declaració d'urgència. Sotmesa a  votació,  El Ple ratifica la 
seua inclusió en l'Orde del Dia per unanimitat de tots els seus membres assistents que 
conformen la majoria absoluta del nombre legal de membres passant a continuació al 
fons de l'assumpte en els termes següents: 

 
 
SÈPTIM.- GRUP MUNICIPAL BLOC-COMPROMIS RIBA-ROJA DE TÚRIA (EL 
CAMP DE TÚRIA) 
 

Bernat Garcia i Sevilla, amb DNI 22549196L, portaveu del grup municipal Bloc-
Compromis de l’Ajuntament de Riba-roja de Túria, presenta al Ple de l’Ajuntament, per via 
d’URGÈNCIA, la següent, 
 
MOCIÓ 
 
 Diverses ciutats i pobles valencians gaudeixen d’extensions de les Escoles Oficials 
d’Idiomes que es gestionen com aularis que aprofiten les instal.lacions d’alguns institus de 
secundària per a oferir classes d’idiomes. 
 

Així, Cullera i Oliva tenen extensions de l’EOI de Gandia, Ontinyent de la de Alzira o 
Torrent i Manises de la de Quart de Poblet entre moltes altres. La de Manises, per exemple, està 
en l’Institut Ausiàs March. Fa pocs dies hem sabut que Teulada (un poble d’11.000 habitants) 
tindrà una extensió de l’EOI de Benidorm. 

 
A més a més, el diari Levante de 25 de setembre va publicar les declaracions del 

conseller de Educación, José Císcar, que va anunciar la disposició de la Conselleria a habilitar 
aularis de les Escoles Oficials d’Idiomes en les instal.lacions dels institus que es queden buits a 
la vesprada i que estan situats en un entorn poblacional sense aquest tipus d’ensenyament. 

 
A més del valencià i el castellà els veïns de Riba-roja i especialment el jovent necessiten 

saber idiomes estrangers per a augmentar les seues oportunitats de trobar faena. Saber anglés, 
francés o alemany serà important per a trobar faena ací, al nostre poble o al nostre país. 

 
A més a més amb la globalització i la crisi moltes persones es veuran obligades a buscar 

la faena lluny de casa nostra. Alguns, per millorar. Altres, per desgràcia, perquè no tenen un 
altre remei. Per a tots , poder estudiar llengües en el nostre poble serà un avantatge important a 
l’hora d’aconseguir faena. 

 
Per últim cal no oblidar que també hi ha persones interessades a aprendre llengües com 

una  manera de créixer intel.lectualment o pel plaer de comunicar-se amb persones d’altres 
països. 

 
Al Camp de Túria i ha l’EOI de Llíria però pensem que no hi ha encara cap extensió. 

Sería ben positiu per al nostre poble comptar amb una extensió, en algun dels instituts de Riba-
roja, que oferisca classes, grups de conversa i altres activitats en anglés, en francés, en alemany i 
altres llengües estrangeres. I també en valencià, com fan altres Escoles de Idiomes. Es 
important recordar que, ara per ara, els certificats de les EOI són els únics oficials reconeguts 
legalments. 

 



 

 

També serà important consultar amb els directors dels instituts Riba-roja i del Quint 
per tal de conèixer la seua opinió i valorar les infraestructures existents. 

 
I per això el Ple de l’Ajuntament de Riba-roja per unanimitat  l’adopta el següent, 
 
ACORD 
 
Que l’Ajuntament de Riba-roja, a través de la regidoria competent bé siga Ensenyament 

bé siga Cultura es dirigisca amb urgència a la Conselleria d’Educació per a demanar l’obertura 
d’una extensió o aulari de l’EOI de Llíria. 

 
 

 
Sent un punt no inclòs en l'orde del dia i considerant el que establix l'art. 83 del 

ROFRJCL, se sotmet al Ple la declaració d'urgència. Sotmesa a votació, El Ple per 
unanimitat de tots els seus membres assistents que conformen la majoria absoluta del 
núm. legal de membres la  va acordar passant a continuació al fons de l'assumpte en els 
termes següents: 

 
MOCIÓ AL PLE SOBRE LA MILLORA DEL FERM I LA IL·LUMINACIÓ DE LA 
CALÇADA DE LA CV-370, DES DE LA ROTONDA D'ENTREVIES A LA ROTONDA 
DE LA CV-374 
 

Exposició de motius: 
 
Les carreteres CV-370 i CV-374 pertanyen a la Diputació Provincial de València, per 

tant li correspon el seu manteniment a esta entitat. 
 
En estos últims anys el deteriorament d'estes vies és evident, sent l'estat de la mateixa 

molt pitjor en el tram mencionat en l'encapçalament. 
 
Este tram suporta el trànsit diari de milers de vehicles, dels quals gran part són 

industrials i tràfic pesat, la qual cosa ha originat un desgast més pronunciat del ferm de la 
calçada i per tant un major perill per als usuaris. 

 
Els clots i clavills, sumats a la mala il·luminació d'este tram augmenten el risc 

d'accidents de tràfic. 
 
Des del Grup Municipal Socialista hem denunciat esta situació i hem realitzat les 

preguntes pertinents sobre este assumpte en el Ple. 
 
El Sr. Alcalde d'este Municipi i Diputat Provincial ha instat a la Diputació Provincial 

moltes vegades l'esmena d'estes deficiències. 
 
Davant de la inacció de la Diputació Provincial de València en estos últims anys i atés 

que s'està produint un evident perill de seguretat viària, el  Ple per unanimitat  adoptà l'acord 
següent: 

 
Instar a la Diputació Provincial de València que de manera urgent realitze les 

actuacions següents: 
 



 

 

1 Que esmene les deficiències del ferm de la calçada. 
2 Que la rotonda d'accés al Poliesportiu Municipal s'il·lumine de forma adequada. 
3 Que s'il·lumine el tram que discorre des de la rotonda d'Entrevies a la Cooperativa 

Agrícola. 
4 Així mateix, traslladar este acord a la Diputació Provincial de València. 
 

 Sotmesa a votació va ser aprovada per unanimitat de tots els seus membres. 
 
 
 

Sent un punt no inclòs en l'orde del dia i considerant el que establix l'art. 83 del 
ROFRJCL, se sotmet al Ple la declaració d'urgència. Sotmesa a votació, El Ple per 
unanimitat de tots els seus membres assistents que conformen la majoria absoluta del 
núm. legal de membres la  va acordar passant a continuació al fons de l'assumpte en els 
termes següents: 

 
 
NOVÉ MOCIÓ AL PLE PER A LA REALITZACIÓ D'UN ESTUDI SOBRE LA 
VIABILITAT I CONVENIÈNCIA DE MANCOMUNAR SERVICIS AMB ALTRES 
MUNICIPIS. 
 

Exposició de motius: 
 
L'Ajuntament com a entitat mes pròxima als ciutadans i ciutadanes té l'obligació de 

prestar una sèrie de servicis públics bàsics de qualitat. 
 
Entre altres podríem enumerar dins de les seues competències pròpies els següents: 
 
L'arreplega de residus urbans, el manteniment del servici d'aigües potables, del 

clavegueram, de la il·luminació, de la seguretat en el terme municipal, etc. 
 
La dispersió geogràfica dels nuclis residencials i industrials dins del nostre terme 

municipal i la proximitat en alguns casos dels mateixos a altres municipis, ens fa reflexionar 
sobre la possibilitat d'una major eficiència i reducció de costos si alguns dels servicis es 
pogueren mancomunar amb altres entitats locals. 

 
Per això, creiem que seria convenient realitzar un estudi tècnic per este Ajuntament, 

sobre la viabilitat i conveniència de mancomunar servicis amb altres municipis. 
 
Per estos motius, el Grup Municipal Socialista, sol·licita al Ple, l'adopció de l'acord 

següent: 
 
1.- En el termini màxim de tres mesos s'elaborarà el dit estudi de viabilitat i 

conveniència de mancomunar servicis municipals amb altres municipis. 
 
2.- Traslladar a tots els Grups municipals, l'informe i conclusions del dit estudi, una 

vegada s'haja realitzat. 
 

A Riba-roja de Túria a 3 d'octubre del 2011 
 
ROBERT RAGA GADEA 



 

 

PORTAVEU GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA 
 
 
A proposta de la seua proponent la dita moció es queda sobre la taula. 
 

 
 
10é PRECS I PREGUNTES 
 
      
 
I NO HAVENT-HI MÉS ASSUMPTES QUE TRACTAR PEL SR PRESIDENT S'ALÇA LA SESSIÓ 
SENT  LES 15,10 HORES QUE COM A SECRETÀRIA DONE FE. 
 
 

 

 

 

 


